
Jasnowidz kandydatem do rady?
Data: 18.10.2018. Autor: Marcin Żurek. Kategoria: Wybory.

Szanowni Mieszkańcy. Drodzy Wyborcy.

Dziś w kilku zdaniach postaram się przybliżyć temat budowy hali sportowej w
Łubianie. Nie jest żadną tajemnicą, że od kilku lat wraz z radnym Rafałem
Jażdżewskim zabiegaliśmy o względy u wójta w tej materii. Niestety bezskutecznie. 

 

Budowa pełnowymiarowej hali sportowej była tematem wielu wniosków, pism, próśb czy
dyskusji na sesjach. Myślę, że niejednokrotnie spędzała wójtowi sen z powiek. To, jak jej
budowa jest ważna dla łubiańskiej społeczności jest ważna nie trzeba nikogo przekonywać.
Niestety. Wójt był zawsze na nie. Dlaczego? Być może dlatego, że to my o nią zabiegaliśmy a
nie kto inny, To tyczy się zresztą wielu innych pomysłów i inicjatyw, gdzie jeszcze choć jeden
z nich postaram się na dniach Państwu przedstawić. 

Dziś już wiemy, że wójt jest na tak i mam nadzieję, że w niedalekiej przyszłości taka hala
powstanie. 

Na stronie urzędu możemy przeczytać:

12 października 2018 r. Prezes ZPS LUBIANA S.A. Zbigniew Andrzejewski podpisał z Wójtem
Gminy Kościerzyna Grzegorzem Piechowskim list intencyjny dotyczący woli współpracy w
zakresie realizacji przez Gminę Kościerzyna inwestycji pn. "Budowa pełnowymiarowej hali
sportowej przy szkole podstawowej w Łubianie, gm. Kościerzyna".

Tu, z tego miejsca, pragnę bardzo serdecznie podziękować Prezesowi ZPS Lubiana S. A.
Panu Zbigniewowi Andrzejewskiemu za wyjście z inicjatywą współpracy do Wójta Gminy
Kościerzyna. Cieszę się również, że wójt w końcu widzi potrzebę budowy hali w Łubianie. 



A teraz ciekawostka. Na ulotce jednego z kandydatów do Rady Gminy znajdziemy zapis, o
rozbudowie sali przy naszej szkole. Wpisał to w swój bo przewidział, że tak się stanie?
Niesamowite. 

Poniżej jedna z odpowiedzi wójta w sprawie hali, ulotka wyborcza oraz list intencyjny.
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